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ORG.0012.1.12.2019 

 

Protokół nr 12/19 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice, 

które odbyło się dnia 9 grudnia 2019 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice  

 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 radni wg załączonej listy obecności, 

 protokolant: inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy Buczkowice,  

Ewa Matera. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Analiza wykonania uchwał Rady Gminy Buczkowice podjętych w 2019 roku.  

3. Kontrola realizacji interpelacji złożonych przez radnych w 2019 roku. 

4. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2020. 

5. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek otworzył posiedzenie komisji 

o godz. 9.30 i stwierdził prawomocność podejmowanych decyzji. 

 

W momencie otwarcia posiedzenia obecnych było sześciu członków komisji (lista obecności 

załączona do protokołu). 

 

Ad 2. Analiza wykonania uchwał Rady Gminy Buczkowice podjętych w 2019 roku.  

Komisja nie wniosła uwag do wykonania uchwał Rady Gminy Buczkowice podjętych w 2019 

roku. 

Ad 3. Kontrola realizacji interpelacji złożonych przez radnych w 2019 roku. 

Komisja nie wniosła uwag do realizacji interpelacji złożonych przez radnych w 2019 roku. 

Ad 4. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2020. 

Przewodniczący Komisji przedstawił tzw. stałe punkty planu pracy (okresowe kontrole 

realizacji budżetu, analiza sprawozdań z wykonania budżetu, wizytacja mienia gminnego, 

kontrola realizacji interpelacji). Następnie Przewodniczący Komisji poprosił radnych 

o przedstawienie pozostałych propozycji do planu pracy, proponując jednocześnie zajęcie się 

w którymś miesiącu analizą decyzji na zajęcie pasa drogowego wydanych przez wójta w roku 
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2019 (w tym kwestia informowania przez inne podmioty o rozpoczynaniu prac na jej terenie 

i kontrolowanie tych inwestycji przez gminę). 

Radny Kopacz powiedział, że warto przeanalizować na tym posiedzeniu również kwestie 

formalne dotyczące zewidencjonowania linii przesyłowych na terenie gminy oraz 

zaproponował zajęcie się przez Komisję kwestią planów dotyczących dalszej rozbudowy 

ścieżek rowerowych w gminie oraz ich połączeń ze ścieżkami poza nią. 

Radny Pawlik dodał, że ważne jest też skomunikowanie drogowe Godziszki 

z Rybarzowicami (najłatwiej ul. Kowalską z uwagi na istniejący most). 

Radny Matlak zauważył, że byłoby to możliwe również ul. Rybarską. 

Radna Górna powiedziała, że nie mamy aktualnie możliwości budżetowych pozwalających 

na uruchamianie takich inwestycji i dodała, że chciałaby dowiedzieć się, czy w Urzędzie są 

jakieś projekty, które wykonano, ale nie udało się ich na razie zrealizować. 

Radny Kopacz zaproponował, aby temat ścieżki i dróg połączyć - i zaproponować taką 

tematykę w planie pracy Komisji Budżetu i Spraw Komunalnych. 

Radny Wrona wskazał do planu pracy tematykę dotyczącą gospodarki odpadami (w tym 

kwestia osób, które nie płacą za odpady) oraz przeanalizowanie efektywności wykorzystania 

sieci wodociągowej i kanalizacyjnej (w tym miejsca, gdzie nie da się doprowadzić tych 

mediów). 

Radny Pawlik wyraził ubolewanie z powodu niepodłączenia do kanalizacji rejonu Szczyrku 

w okolicy Godziszczanki. 

Radny Więcek zaproponował by Radny zgłosił ten problem w formie interpelacji i poprosił, 

aby przy analizie tematu odpadów poinformować radnych, czy zdarzają się sytuacje, że ktoś 

nie płaci za odpady, a wystawia je do odbioru. 

Radna Górna poprosiła o informację ilu mieszkańców powinno płacić, ilu płaci, ile 

wysyłamy upomnień i skąd bierze się różnica. 

Radny Matlak zaproponował przeanalizowanie gotowości bojowej OSP Buczkowice oraz 

efektywność wykorzystania środków budżetowych przeznaczanych na bezpieczeństwo 

w gminie. 

Radna Górna poddała propozycję zajęcia się wydatkami na kulturę fizyczną, profilaktykę 

oraz ochronę środowiska (eternit, piece, dzikie wysypiska). 

Radny Pawlik zaproponował zajęcie się kwestią smogu (jaka skala zjawiska, ile budynków 

ogrzewanych jest gazem). 

Radny Więcek uznał, że dobrze zająć się tym tematem jesienią - w kontekście działań gminy 

w zakresie ograniczania niskiej emisji. 
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Radna Górna powiedziała, że budżet gminy jest bardzo niedoszacowany głównie ze względu 

na oświatę i zaproponowała rozważenie możliwości szukania oszczędności w tym zakresie. 

Radny Więcek odpowiedział, że patrzy na tę kwestię dość optymistycznie – dyrektorzy 

starają się szukać oszczędności na ile jest to możliwe – w kwestii płac nie jesteśmy w stanie 

nic zrobić, ponieważ ich wysokość jest ustalana odgórnie. 

W efekcie przeprowadzonej dyskusji radni ustalili następującą propozycję planu pracy na rok 

2020: 

 Tematyka kontroli 

Styczeń 
Analiza decyzji na zajęcie pasa drogowego wydanych przez wójta w roku 2019 

oraz nadzoru gminy nad inwestycjami prowadzonymi na jej terenie. 

Luty Wykonanie budżetu gminy w IV kwartale 2019 roku. 

Marzec Wydatki gminy związane z realizacją zadań oświatowych. 

Kwiecień 
Efektywność wykorzystania sieci wodociągowej i kanalizacyjnej na terenie 

gminy.  

Maj 

Wykonanie budżetu gminy w I kwartale 2020 roku. 

Sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 

2019. Wypracowanie wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. 

Czerwiec Gospodarka odpadami na terenie gminy Buczkowice. 

Lipiec Przegląd majątku i ocena stanu posiadania gminy. 

Sierpień Realizacja budżetu gminy w II kwartale 2020 roku. 

Wrzesień Działania gminy w zakresie ograniczania niskiej emisji. 

Październik 
Analiza gotowości bojowej OSP Buczkowice oraz stanu bezpieczeństwa na 

terenie gminy. 

Listopad Wykonanie budżetu gminy w III kwartale 2020 roku. 

Grudzień 
Realizacja interpelacji złożonych przez radnych w 2020 roku. 

Plan pracy Komisji na rok 2021. 

 

Ad 5. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad 6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek, zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 10.30. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół podpisano w dniu 20 grudnia 2019 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice. 

 

Przewodniczący Komisji:  

 

Rady Jerzy Więcek:   …………………………………….. 
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Członkowie Komisji: 

 

Radna Jadwiga Górna  …………………………………….. 

 

Radny Wiesław Kopacz …………………………………….. 

 

Radny Janusz Matlak  …………………………………….. 

 

Radny Józef Pawlik  …………………………………….. 

 

Radny Roman Wrona  …………………………………….. 

 

 

Wójt Gminy, Pan Józef Caputa …………………………………….. 

 

 

Protokołowała: Inspektor, Ewa Matera  

 

 

 




